

Chapitre Québec/Chaudière-Appalaches



Historique

La fondation du chapitre de la région de Québec remonte à l'année 1992 (formé le 12 mai, accrédité le 6 juin). Notre chapitre couvre la grande région de Québec (incluant Portneuf, Charlevoix, la Beauce...). Voici la liste des présidentes et des présidents du chapitre qui se sont succédés depuis sa fondation : Louise Belzile (1992-1995), Jocelyne Gagnon (1995-1996), Monique Gagnon (1996-1998), Henri Gagnon (1998-2001), Réal Gagnon (2001-2003), Henri Gagnon (2003-2004), Brigitte Gagnon (2004-2008), Michel Gagnon (2008-2011), Madeleine Gagnon (2011-2014), Henri-Louis Gagnon (2014-2016) et André Gagnon (2016 à ce jour). Suivez-nous et faites des découvertes en consultant l'icône ACTIVITÉS.

Mot de bienvenue

Bienvenue dans la section du site Web des familles Gagnon et Belzile qui rend compte des activités du chapitre de Québec/Chaudière-Appalaches. Je vous invite donc à visiter régulièrement cette partie de notre site pour connaître les derniers développements concernant les réalisations de votre association et en particulier celles de notre chapitre.

Au plaisir de vous rencontrer,

André Gagnon, président

Le Conseil d'administration

Le conseil d'administration 2019-2020 élu lors de l'assemblée générale annuelle tenue au Relais des Pins, Ste-Famille, Ile d'Orléans, le 5 mai 2019.



De g à d : André Gagnon, Brigitte Gagnon, Sophie Gagnon, Yolande Gagnon-Grenier, Henri-Louis Gagnon, Cécile Richard, Suzanne Vermette, Bibiane Gagnon et Jacques Gagnon.

Fonctions et noms des membres du CA

Président	André Gagnon	St-Anselme, QC
Vice-présidente	Brigitte Gagnon	Québec, QC
Trésorière	Suzanne Vermette	Québec, QC
Administratrice	Cécile Richard	Québec, QC
Administrateur	Henri-Louis Gagnon	Québec, QC
Administratrice	Yolande Gagnon-Grenier	Québec, QC
Administratrice	Sophie Gagnon	St-Charles, QC
Administratrice	Bibiane Gagnon	Québec, QC
Administrateur	Jacques Gagnon	Québec, QC

N'hésitez pas à contacter un des membres du conseil pour toute question, information, suggestion ou tout autre sujet que vous voulez nous communiquer, en utilisant l'onglet NOUS JOINDRE

Les activités planifiées et passées du chapitre sont décrites dans l'icône ACTIVITÉS

Chapter Quebec/Chaudiere-Appalaches



Historical background

The Quebec Region Chapter was founded in 1992 (formed on May 12, accredited on June 6). Our chapter covers the greater Quebec City area (including Portneuf, Charlevoix, Beauce...). The following is a list of the Chapter's presidents since its inception: Louise Belzile (1992-1995), Jocelyne Gagnon (1995-1996), Monique Gagnon (1996-1998), Henri Gagnon (1998-2001), Réal Gagnon (2001-2003), Henri Gagnon (2003-2004), Brigitte Gagnon (2004-2008), Michel Gagnon (2008-2011), Madeleine Gagnon (2011-2014), Henri-Louis Gagnon (2014-2016) and André Gagnon (2016 to this day). Follow us and make discoveries by consulting the ACTIVITIES icon.

Welcoming word

Welcome to the section of the Gagnon and Belzile families' website that reports on the activities of the Québec/Chaudière-Appalaches chapter. I therefore invite you to visit this part of our website regularly to learn about the latest developments concerning the achievements of your association and in particular those of our chapter.

We look forward to meeting you,

André Gagnon, president

Board of Directors

The 2019-2020 Board of Directors elected at the Annual General Meeting held in Relais des Pins, Ste-Famille, Ile d'Orleans, on May 5, 2019.



From l. to r. : André Gagnon, Brigitte Gagnon, Sophie Gagnon, Yolande Gagnon-Grenier, Henri-Louis Gagnon, Cécile Richard, Suzanne Vermette, Bibiane Gagnon et Jacques Gagnon.

Names and functions of board members

President	André Gagnon	St-Anselme, QC
Vice-president	Brigitte Gagnon	Québec, QC
Treasurer	Suzanne Vermette	Québec, QC
Director	Cécile Richard	Québec, QC
Director	Henri-Louis Gagnon	Québec, QC
Director	Yolande Gagnon-Grenier	Québec, QC
Director	Sophie Gagnon	St-Charles, QC
Director	Bibiane Gagnon	Québec, QC
Director	Jacques Gagnon	Québec, QC

Do not hesitate to contact one of the council members for any question, information, suggestion or subject matter that you want to communicate, by using the tab [CONTACT US](#)

The planned and past activities of the chapter are described in the icon [ACTIVITIES](#)